
 

             

Protokoll Nr  2023-08  §114 - §128 fört vid månadsmöte med SPF 

Seniorerna Mörrum 

 

 

 Dag: 2023-10-12    

 Plats: Ådalskyrkan    

       

 § 114 Ordföranden hälsade alla välkomna, speciellt välkomna till Ukulelebandet Full 

Rulle som ska underhålla oss. Vi tar ett pass, sen dricker vi kaffe och därefter 

fortsätter Full Rulle innan vi har lottdragning. 

   

 § 115 Månadens sponsor denna månad är SPF- Seniorerna i Mörrum. Vi har presentkort 

som lotterivinster. Vi vill gärna se nya medlemmar och anmäler man sig sista 

kvartalet så betalar man sin medlemsavgift och den räcker hela 2024 ut. Dvs man 

får ett kvartal gratis. 

    

      § 116 Vi hade styrelsemöte den 4 okt. Då hade vår förening 159 medlemmar och två 

nya ansökningar var godkända. Kassören rapporterade att föreningens ekonomi 

är god. Vi har beslutat att inköpa fristående hårddisk som backup/arkiv för alla 

våra dokument och bilder, vi undersöker olika leverantörer. 

  

 

  

 § 117 Under kaffepausen kommer några att finnas tillgängliga i lilla rummet för hjälp 

med att avinstallera äldre versionen av SPF-appen och inläggning av den nyaste 

versionen. Med appen får du ett meddelande när någon ny information finns på 

webben, du kan läsa den direkt i din mobil – du väljer själv. Du kan också se 

sidorna som ligger på webben i din telefon. Vill du anmäla en ny medlem kan du 

göra det direkt i mobilen, välj sidan Bli medlem. Du kan också bevaka vilka 

föreningar i Blekingedistriktet som du vill, du väljer själv. Du kan också välja om 

du bara vill se föreningsinformation eller också från distriktet och förbundet. 

SPF-appen är gratis. Blekingedistriktet betalar för att alla föreningar ska ha till 

tillgång till den. 

   

 § 118 Nästa månadsmöte blir i Ådalskyrkan  den 9 nov. kl. 14,00. Programmet heter 

Våra önskemelodier, kända melodier och diktläsning. Maria och Bo Knutsson 

och Ann och Uno Hellgren kommer. 

   



 

             

 § 119 Vi behöver som vanligt fler som hjälper till  köket framöver, lista ligger i entrén. 

Det finns säkert några som aldrig har haft kökstjänst, ta mod till dig och anmäl 

dig på listan och skriv ny efter namnet på listan så ser vi till att du får hjälp av 

någon som är van i köket. När du har kökstjänst så går du in gratis. Max 4 pers. 

Alla våra månadsmöten går ut på att alla hjälps åt för att kunna hålla entré-

avgiften så låg som möjligt. Skulle vi vara tvungna att hyra in personal blir det en 

annan och högre entréavgift. 

    

 § 120 Arlövsrevyn den 2 februari 2024 kl. 15.00 är nu nästan fullbokad, endast tre 

platser återstår. Sen lägger vi upp en väntelista eftersom det är lång tid dit, och 

ingen kan förutsäga framtiden och vad som kan hända. Går någon annan in på 

din plats från väntelistan får du tillbaka vad du har betalt in. Det förutsätter att jag 

får veta vem som har fått förhinder i god tid för att kunna plocka in någon från 

väntelistan. 

    

 § 121 Första studiebesöket på Camp Thomas är genomfört, det andra är den 18 oktober.    

 § 122 De som har anmält sig till My Fair Lady har alla fått en resplan, vill du följa med 

på eftersitsen på Karlssons Trägaur där du för 100 kr får en smörgås och en kaka 

och kaffe/te måste du tala om det för mig idag. Några åker bil de flesta åker tåg, 

två tågvärdar, Karlie och Solbritt ärr utsedda som köper biljetter och hjälper till.  

Eftersom stormen ställde in alla tåg, ordnade vi bilfärd till alla i alla hast. 

Eftersitsen på Karlssons Trägaur var mycket trevlig och god, mycket mat! 

    

  § 123 Seniorrådet hade möte den 20 september. Bl.a. hade det inkommit önskemål om 

en offentlig toalett i Asarum. Från kommunen sa man att den som funnits där var 

trasig och man tänkte inte ersätta den, det ingick inte i planen. En rörmokare från 

PRO har varit och tittat på toaletten och anser sig kunna laga den, frågan 

skickades tillbaka till kommunen. Vi var utlovade förklaring ang. utbudet av TV-

kanaler minskats på alla särskilda boenden till SVT1, SVT2, SVT4, Kunskaps-

kanalen och Barnkanalen. Dvs TV6 med fotboll, TV7 med Bingolotto, kanaler 

med serier osv  har plötsligt försvunnit utan någon information till de boende och 

ingen kompensation för bortplockade kanaler. Tyvärr uteblev denna person. 

Vi tog också upp att KABO kommer med ett nytt kösystem vilket innebär att alla 

i bostadskön måste anmäla en E-postadress före den 15 oktober annars försvinner 

alla köpoäng och man förlorar sin plats. Eftersom 15 oktober låg före nästa 

Seniorrådsmöte råddes alla pensionärsföreningarna att gemensamt be om ett 

möte med både KABO och kommunen vilket vi hade den 27 september. Ingen 

från kommunen ställde upp, jag fick ett E-brev kvällen innan från Jimmie 

Andersson, ordförande i omsorgs- och arbetsmarknadsnämnden där första raden 

lyder ”Vi har diskuterat ärendet gällande tv-utbudet flertalet gånger och kommit 

    



 

             

fram till slutsatsen att vi inte erbjuder någon form av kompensation eller ersätter 

utbudet man haft tillgång tidigare” 

Däremot från KABO ställde VD, marknadschef och förvaltningschef upp och det 

var ett konstruktivt möte som nu har gett oss en lista över de olika SÄBO och 

vilken programleverantör som fungerar på de olika delarna om man vill skaffa 

sig egna avtal för flera kanaler. 

KABO meddelade också att ingen faller ur kösystemet förrän 2024-10-17 

eftersom alla får ett år inlagt vid övergången. Det ger alla en möjlighet att hinna 

skaffa E-postadress och lägga in med hjälp av släktingar eller KABO. I det nya 

systemet räcker det att gå in EN gång per år för att inte falla ur. Vi fick också  

information om kostnaden för fiberutbyggnad i SÄBO ska tas i kommun-

styrelsen. OM  det klubbas är uppfattningen att utbyggnaden blir klar under 2024.  

KABO har erbjudit pensionärsföreningarna följande. ”Om ni har medlemmar 

som skulle vilja lära sig hur de loggar in på en e-post och t.ex. söker bostad  eller 

om internet generellt kan vi ta på oss att bekosta och arrangera studiecirklar. Det 

blir då i mindre grupper där de får en handledare och kan träffas ett par gånger”. 

Intresserade anmodades kontakta ordförande. 

       § 124 Gåfotboll fortsätter på Laxvallen. Solbritt är kontaktperson.     

  § 125 Full Rulle välkomnades med en applåd. 11 personer spelade och sjöng 

medryckande, många sjöng med eller stampade takten. 

   

  § 126 I pausen serverades kaffe med goda kakor. Sen fortsatte Full Rulle att underhålla.    

 § 127 Lottdragningen följde med många fina priser inkl en vacker sjal som en medlem 

stickat och skänkt. 

   

 § 128 Ordföranden tackade alla för att de hade kommit till dagens möte, påminde om 

nästa månadsmöte den 9 november och förklarade mötet avslutat. 

   

         Vid protokollet                                Justerat 

 

 

        Kerstin Karlsson                             Inga George 

  

   

 


